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 87פרטיכל ועדת רכש מס' 

בטימס 5/5/21מישיבת הועדה שהתקיימה בתאריך 

 משתתפים: 

 יו"ר - מר ערן שורץ 

מנהלת מח' רכש  - מר שי ברנס 

תובע עירוני  - עו"ד עמית גייגר

ס' גזבר  - גב' רויטל פיטרמן

מרכזת הועדה  -  גב' לימור נסט

סדר היום: 

דרישות: 

ע"פ הנחיית המנכ"ל  –אלימות והתמכרויות )יחידת אופניים(  – 22704דרישה מס' 
 הדרישה אינה מאושרת

לכל חודשי הפעילות כמו הזנה בטרופיגן מחלקת  הינה  בדרישות שההתקשרות בהן 
דרישות ברמה   הוצאתהסכם אחד ולא  לבדוק יצירתהרכש מתבקשת 

 . שבועית/חודשית

כמו רכישת צבעים מחלקת הרכש מתבקשת לבחון את  של צריכה שוטפת בדרישות
כמות הצריכה של העירייה במשך השנה הקודמת ועל פיה לבקש הצעות מחיר 

 שנתיות להוזלת עלויות עקב הנחת כמות.

ערן שורץ

מנכ"ל העירייה ויו"ר הועדה.


